



Protokoll från styrelsemöte 2022-05-11

Plats: Klubbstugan

Närvarande: Anders Benjaminsson (AB)
Ann-Marie Andersson (AMA)
Per-Erik Svensson (PES)

Frånvarande: Johan Benjaminsson (JB)
Claes Nyhlén (CN)
Göran Axelsson (GA) p g a ej uppdaterad Teams-länk
Henrik Einarsson (HE)
Lars Fundin (LF) p g a ej uppdaterad Teams-länk
Jan-Anders Ljung (JAL) p g a ej uppdaterad Teams-länk
Annika Georgson (AG)

Ämne

Ansvarig

1. Föregående mötes protokoll

Föregående mötes protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.

2. Bygge av vall på pistolbanan

- Arbetet kommer att köras igång under semesteruppehållet.

3. Pistolskyttesektionen

- Verksamheten för pistol, CAS och svartkrut pågår för fullt.

4. Anläggningsbidrag

- Anläggningsbidraget har kommit från Borås Stad.

5. Panel klubbstuga och plank hagelbanorna

- Jobbet med panelbytet på klubbstugan är på gång.
- Perka beställer virke och är projektledare.
- Jobbet klart i augusti.
- "Plank" på hagelbanorna. Bertil Melin ansvarig och jobbet är på gång.

6. Årsrapport ungdomsverksamhet

- Årsrapport för ungdomsverksamheten diskuterades. Claes bör skriva en rapport för 2021/2022.

CN



7. Interjakt Lerduvestig Väst

Nettointäkt 28000,-.

8. Veteran SM i Nationell Skeet

Ann-Greth Jillhag är tävlingsansvarig med styrelsens stöd.

9. Hörslinga i klubblokalen

Fråga om hörslinga i klubblokalen diskuterades. Kostnadsförslaget som inkommit ansågs för dyrt. Frågan bordlades.

10. Övriga frågor

- Kritik mot dålig / bedrövlig mötesdisciplin från styrelsemedlemmar. Satta mötestider skall hållas, inte flyttas 1 timma innan mötet. Teams-länkar måste fungera om detta skall vara ett deltagaralternativ. Mötesdeltagare blir utestängda om inte mötesansvarig öppnar länk.
- Framtida medlems-”tapp”
Framtida medlemstapp diskuterades. Anders flaggade för att föreningen kan tappa medlemmar när omvärdsituationen förändras och ammunitionspriserna skjuter i höjden. Förslag till ev. åtgärder skall arbetas fram.

Vid pennan
Perka